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Zápis z jednání  
KOMISE POŘADATELŮ ČJF 

č. 9/2023 

Den konání 21. 9. 2023 

Místo konání Videokonference 

Čas  Od 19.00hod Do 20hod  

     

Přítomnost členů komise Aleš Suchánek přítomen 

Richard Bauer omluven 

Barbora Hassová                       přítomna 

Simona Heidenreichová přítomna 

Roman Krejčík přítomen 

Renata Habásková přítomna 

Přítomnost hostů   

Přítomnost dalších osob    

  

 

Program jednání: 

1. Rekapitulace minulého zápisu 

2. Kategorizace  jezdců 

3. Zápisné – přihlašování na jezdecké závody 

4. Komunikace ohledně kalendáře 2024 

5. Schvalování výsledků 

  

6. Revize ( změny pravidel 2023, proplácení hl.rozhodčího..) 

7. Změny pravidel 

8. Centrální doškolování funkcionářů 

9. Podmínky zapůjčování parkurového setu 

10. Seznam akreditovaných hl. rozhodčích a stavitelů 

11. Spolupráce KP s OV a komisemi disciplín 

 
Průběh jednání a závěry: 

1.   KP probrala jednotlivé body minulého zápisu 

 
závěr/úkol 

 

- Podpora sportu pro rok 2023.  

KP stále žádá sekretariát ČJF o dodání statistik týkajících se roku 

2021, 2022, popřípadě již roku 2023. 

- KP znovu probrala návrh paní Hovjacké, aby dvojice startovala za 

oddíl koně. Konečný názor KP zůstává stejný. Viz. zápis 8/23 

 

2.   Kategorizace jezdců.  

 

 
závěr/úkol 

- KP se shodla na názoru, že momentálně to není téma k další diskuzi, 

protože prostředí není připraveno na takto razantní zásah. Je třeba 

zajistit 100% propojení  JISU společně s Hubertusem, které zatím není 

optimální. Dále je třeba mít dostatek proškolených a fundovaných 

funkcionářů závodů. Celé prostředí musí být na tento krok velmi dobře 

připraveno. 
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          3.  Zavedení zápisného, případně jiné zálohové platby. Dle dostupných 

informací by systém měl být připraven a čeká na drobné doladění. 

Vše záleží na propojení Jisu z Huberusem. 

 

 
závěr/úkol 

- Komise se k tomuto tématu vrátí na příštím jednání. Bohužel skupina, 

která pracuje a pracovala na propojení Jisu a Hubertusu se již delší 

dobu nesešla a na celkovém fungování je to velmi znát. Bylo by dobré, 

aby se tyto aktivity opět zavedly, protože zimní přestávka je ideálním 

časem na celkové doladění propojení obou systému. Vše mělo být 

hotovo a připraveno k testování v květnu letošního roku, bohužel zatím 

nic testováno nebylo. Přihlašování na závody je stále větší problém, 

který nesnese dalšího odkladu. Tento stav je neudržitelný. KP nabízí 

své kapacity a možnosti, chce být nápomocna k rychlému oživení 

komunikace na toto téma a urychlenému nastavení jiného systému 

přihlašování, který byl popsán v dokumentech již dříve. 

4.  KP by ráda iniciovala komunikaci mezi pořadateli, při tvorbě kalendáře 

2024 

závěr/úkol - Tvorba kalendáře je vždy velké téma, hlavně díky následným změnám 

termínů mezinárodních mítinků a MČR. KP by velice ráda pomohla 

velmi vstřícné komunikaci nejen v rámci oblastí ČJF, ale v rámci 

celorepublikového kalendáře. Kolize termínů jsou pro všechny 

pořadatele velké téma a je třeba vynaložit všechny síly pro jejich 

minimalizaci. 

5.   Přetrvává problém se schvalování výsledků proběhlých závodů 

Závěr/úkole - Schválené výsledky jsou důležité nejen pro garantování startovních 

listin následných závodů a jejich regulérnosti.  

- KP dává dotaz, kde je problém, proč se schvalování výsledků nedaří 

brzy po ukončení závodů. Komunikace ohledně schvalování výsledků 

je v posledních dnech velmi zvláštní a trochu neprůhledná. Pořadatelé 

si stěžují, že i když odpoví na všechny reklamace a vyřídí všechny 

požadavky, nemají stále schváleny výsledky z dubna 2023. Nabízí se 

tedy otázka. Proč? V čem je tak zásadní problém? Může být KP nějak 

nápomocna? Pokud může být KP nějak nápomocna, ráda pomůže!!! 

   

  

6.  Hodnocení změn pravidel 2023 

Závěr/úkol KP zastává názor, že je potřeba zrevidovat změny, které byly 

zavedeny v pravidlech 2023 a to napříč disciplínami. Je třeba jasně 

vyjádřit  jaký byl jejich přínos a zda je třeba jejich úprava. (Dekorování 

ml. koní, dětí a juniorů, proplácení hl. rozhodčího, zrušení hendikepů a 

sloučených soutěží atd..) Zde tedy apel na VV a komise disciplín s 

žádostí o jejich vyjádření. 

7.  Následné úpravy návrhů změn pravidel 
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Závěr/úkol KD navrhuje, aby zásadní poradní hlas měly zainteresované komise 

ČJF. Aby VV ČJF po projednání návrhů změn a úprav pravidel 

navržených komisemi ČJF, je zpět vrátil k vyjádření komisím. Dá se 

tak předejít některým velmi kontroverzním změnám pravidel, které 

vzešly z návrhu komisí, ale po následné úpravě mají zcela jiný význam 

a dopad. 

8.  Centrální doškolování funkcionářů 

Závěr/úkol KP žádá ostatní komise a VV o informace týkající se doškolování 

všech funkcionářů ČJF. Stále více se objevují v kalendáři různá 

školení, která nemají centrální charakter. Platí tedy původní informace, 

že doškolování všech funkcionářů bude centrální nebo ne? KP 

předpokládá, že stále platí informace, že doškolování bude centrální.  

 

Jelikož přichází zimní pauza,  je třeba sestavit přesný kalendář 

doškolování všech funkcionářů a nastavit kalendář tak, aby byl 

zvládnutelný pro ty, kteří zastávají více funkcí. KP předpokládá, že 

stále platí informace, že doškolování bude centrální. 

9.  Podmínky zapůjčení parkurového setu 

Závěr/úkol KP považuje za velmi dobrý krok zakoupení několika parkurových setů a dalšího 
inventáře. Zároveň KP vznáší dotaz, jaké jsou podmínky zapůjčení parkurového setu 
a jak se bude řešit případná škoda. Kdo bude za jednotlivé sety zodpovědný atd…? 
Z dosud dostupných zkušeností je možné usuzovat, že logistika tohoto projektu bude 
velmi náročná a je třeba být připraven na nejrůznější varianty. KP je připravena pomoci 
s tvorbou a zajištěním logistiky tohoto projektu. 

10.  Podpora malých závodů- seznam akreditovaných HL rozhodčích a 

stavitelů 

Závěr/úkol KP zastává názor, že je třeba zrevidovat letošní novinku, proplácení mzdy hlavního 
rozhodčího. Je třeba jasně pojmenovat dopady tohoto pravidla a vyjádřit představu pro 
rok 2024. KP zastává názor, že v rámci podpory závodů a zvýšení kvality i těch 
nejmenších závodů, je třeba hledat cesty jak zaplatit pořadatelům např. stavitele a 
hlavního rozhodčího a to včetně cestovních nákladů. K tomu je třeba vytvořit jasný 
seznam funkcionářů, kteří mohou být v tomto projektu pořadateli osloveni a využíváni. 
KP je přesvědčena, že je to jedna z mála cest, jak zajistit podporu závodů na všech 
úrovních a zároveň mít možnost ovlivnit kvalitu závodů v ČR. 

11.  Vzájemná komunikace komisí a OV a VV ČJF 

 Předseda KP Aleš Suchánek chce touto cestou požádat ostatní komise ČJF, OV ČJF 
a VV ČJF  o možnost osobní návštěvy na jednou z příštích zasedání výše uvedených 
orgánů ČJF a to z důvodu zhodnocení sezony 2023, vyjádření názorů na jednotlivá 
aktuální témata, vyjádření představ a požadavků pro sezony nadcházející a oživení 
vzájemné komunikace mezi orgány ČJF. 

 
 
 
                                                                                             Zapsala: Simona Heidenreichová 


